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PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului local  al municipiului 

Târgu Mureş  din data de 29  iunie  2023 

 

 

 

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcție, sunt prezenți la ședință 19 consilieri, dintre 

care domnii consilieri  Gyorgi Alexandru si Kiss Zoltan sunt prezenți online la ședință.   

Absentează domnii consilieri Maior Claudiu, Pescar Radu, Portik Vilmos și Voicu Bogdan.  

 

Dl. consilier Papuc: - Bună ziua. D-na Frunda, vă rog. 

D-na consilier Frunda: - aș avea o interventie procedurală, domnului președinte, rog ca toți 

cei care nu fac parte din colectivul din primărie să meargă sus, dacă se poate. 

Dl. consilier Papuc: - da, în afară de persoana care dorește să ia cuvântul. Dl. Miclea, vă 

rog să rămâneți, că luăm la început. Puteți să rămâneți amândoi, dar dumneavoastră luați cuvântul că 

aveți o solicitare.  

În conformitate cu Dispoziția Primarului nr. 931 din 23.06.2023 s-a convocat ședința 

ordinară de astăzi, ora 14. Avem 26 de puncte pe ordinea de zi, plus 5 în regim de urgență. Ordinea 

de zi la vot, vă rog.  

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă?- 

Cine se abține? – 

Ordinea de zi a fost adoptată cu  19  voturi pentru. 

Dl. Miclea, aveți cuvântul. 

Dl. Miclea: - Domnule președinte, stimați consilier, sunt Miclea Sorin, reprezint Asociația 

Belvedere în calitate de președinte în cartierul nostru. În ultima perioadă au apărut niște probleme 

care, din punctul nostru de vedere, au cam scăpat de sub control și anumiți cetățeni învecinați cu 

Valea Rece, vecini din Valea Rece dau drumul intenționat animalelor pe domeniul public. Am făcut 

nenumărate sesizări la Poliția Locală, au venit de multe ori, dar cred că deja și exagerăm. Adică nu 

exagerăm, dar îi punem sub presiune prin telefoanele care le dăm. Dânșii nu cred că pot să facă față 

să vină și cu o mașină, să alunge un cal. Am înțeles că nu ar exista cadrul legislativ pentru ridicarea 

acestor animale. Deci există Legea nr. 205 din 26 mai 2004 republicată, prin care scrie și spune așa: 

Deținătorii de animale au obligația de a asigura aplicarea normelor sanitare, adăpostirea, hrănirea și 

reproducția, exploatarea, bunăstarea animalelor.  Deci dânșii, prin faptul doar că dau drumul, deja ei 

nu au grijă de animalele respective. Poliția Locală spune că nu are cadru legislativ de a ridica și au 

nevoie de o hotărâre de Consiliu Local pentru că nu au unde să depoziteze. Deci tot în lege spune clar 

faptul că, consiliile locale și județene zice că au obligativitatea de a asigura adăpostirea, grădină 

zoologică, adăpost de câini sau prin colaborarea cu o societate privată, unde să se adăpostească aceste 

animale. 

În momentul când vine proprietarul, se aplică sancțiunea, prima dată sancțiune, a doua oară 

sancțiune cu repetitivitate, care este cu repetitivitate, pentru că de două luni de zile câte șapte cai, 

zece cai, suntem ca Western acolo. În anul 2023, o să vă arăt filmare cu șapte cai, jos la mine pe stradă 

și mă sună copiii să mă duc acasă, că le este frică. Este normal? Bun, trebuie să luăm măsurile 

respective. Am înțeles. Sunt oameni cu un nivel de educație un pic mai jos. Nu-i nicio problemă, 

trebuie să ne străduim. De asta l-am invitat și pe domnul Dicu ca să avem o discuție constructivă, să 
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le asigurați și lor, să le faceți două terenuri de sport acolo, deasupra. Noi susținem inițiativa. Am avut 

o discuție și cu domnii viceprimari. Să aibă și ei unde să se joace, că într-adevăr nu au unde. Și atunci 

chiar că ei sunt, se simt împinși la o parte. Eu zic că mai bine să facă un sport, așa mai departe, decât 

să meargă la furat, nu? Si atunci avem nevoie un pic de susținerea dumneavoastră să, eu v-am adus 

și aici și legea, și restrânsă și republicată, ca să nu fie că nu există. Și dumneavoastră trebuie să găsiți 

forma unde să se depoziteze. Am înțeles că trebuie un buget, dar legea obligă Consiliul Județean sau 

Consiliul Local să existe acest loc, care am înțeles că nu există. 

Și rugămintea noastră este ca atunci, în momentul când se confiscă, dacă se confiscă animalul 

și se depozitează, nu vine omul, nu-și plătește amenda, pare că se poate și valorifica animalul. Așa 

spune legea. Și atuncea eu zic că nu va mai exista problema respectivă, pentru că tot amânăm, amânăm 

și eu zic că, Doamne ferește să nu se întâmple o tragedie. Păi dacă vă arăt o filmare, cum se duc șapte 

cai în jos, Doamne ferește! Apare vreun copil cu bicicleta, calul ăla nu are discernământ și poate să 

treacă peste el. Deci sesizările au fost multiple. Problemele sunt nu de acuma, ca să zicem să se spună 

că am venit cu avem ceva cu administrația actuală. Erau și în administrația trecută  problemele, le-

am sesizat. Deci sunt probleme cronice la care trebuie să găsim o soluție. Și am venit să vă rugăm ca 

să găsim un cadru legal, o hotărâre de consiliu prin care să putem rezolva această problemă.  

Dl. consilier Papuc: - Păi, probabil că acuma dacă tot ați sesizat problema, Poliția locală cu 

ADP-ul, sau nu știu, cu cineva trebuie să identificăm niște soluții. Pentru că, nu, Politica locală în 

sensul de a sancționa. Da. Domnul Matiș.  

Dl. director Matiș: - Bună ziua! Cunoaștem problema locuitorilor din Belvedere. Împreună 

cu domnul viceprimar Portik și cu domnul primar am identificat acum o soluție pentru a găsi un 

adăpost care să corespundă din punct de vedere al prevederilor legale. Suntem în tratative și eu sper 

că într-un termen cât de scurt să rezolvăm problema asta cu posibilitatea de a ridica aceste animale, a 

le depozita, să aibă asigurate medic veterinar, adăpost, mâncare, apă și să luăm după aceea măsuri.   

Dl. consilier Papuc: - Să aveți în vedere că avem probabil rectificare într-o lună de zile, să 

includem sumele unde sunt de inclus și să rezolvăm problema, pentru că tocmai am primit, și în 

Sângeorgiu am văzut vreo 3 cai pe stradă, alergau voioși pe drumul european.  Nu, dar asta vreau să 

zic că există deschidere din partea domnilor viceprimari și a domnului primar, a domnului director 

executiv al Poliției Locale, ca să identifice o soluție care, desigur, trebuie să fie și legală, să existe 

sume în buget, trebuie să fie niște condiții, că totuși după aceea vine, avem probleme cu Poliția 

animalelor.  

Dl. Miclea: - Problema este în felul următor: am avut o discuție cu domnul primar care ne-

a promis că va fi un post fix, cunoscând problemele de acolo, un post fix de Poliție locală. Domnul 

Matiș spune că nu are dispozitivul destul de complet să ne asigure acest. Dar și noi, că sunt probleme 

în oraș, cu tâlhărie, așa mai departe etc., și noi în cartier suntem, sunt oameni care nici eu nu îmi simt 

copiii în siguranță. Deci există o problemă. Și atuncea, vă rugăm o aplecare. Sunt oameni care chiar 

sau și-au pus în gând să vândă casele. Eu nu mă tem singur, dar nu toată lumea, eu am făcut mai mult 

sport, altul nu a făcut sport. Altul e profesor, altul e pianist și fiecare are meseria lui. Dar trebuie să 

intre un pic lucrurile în normalitate, pentru că sunt copii care vin cu căruța, căruța nu ai voie s-o 

conduci la 18 ani, este scris și asta în lege, nu ai ce să le faci. Intenționat sunt puși la înaintare ca să 

se creeze o disensiune, ca să nu ai ce să-i faci copilului respectiv. Cumva să se găsească o modalitate, 

domnul primar ne-a promis, să fie și postul acela de Poliție locală, pentru că atâta timp cât au fost doi 

oameni foarte harnici de la Poliția Locală, nu a fost nicio problemă.  

Dl. consilier Papuc: - Știu că era un post fix în Valea Rece și pe vremea mea acolo. 

Dl. Miclea: - Era, este cabina și atâta timp cât au fost doi oameni foarte harnici și de nădejde, 

problemele erau minimale,  

Dl. consilier Papuc: - Înseamnă că asta este o parte a soluției.  

Dl. Miclea: - Una dintre soluții, eu zic aceasta este montarea de camere, care și alea, mi s-a 

spus că se vor monta camere video.  

Dl. consilier Papuc: - Mulțumesc, domnul Miclea, o să se aplece Executivul, sunt convins, 

asupra problemei. Bun.  

Punctul nr. 1 din ordinea de zi  

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de urbanism „Plan Urbanistic Zonal- 

stabilire reglementări pentru construire spital și funcțiuni complementare, amenajare acces auto, 
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parcări", str. Gh. Doja nr.88/C cu regulamentul local de urbanism aferent Inițiator: 

SC„MULTIPLANSERV” SRL  

Dl. consilier Papuc: -  La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

(Nu a votat dl. consilier Jakab I.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru.  

Punctul nr. 2 din ordinea de zi  

Proiect de hotărâre privind  concesionarea directă a terenului în suprafață de 121,3 mp 

situat în raza teritorială a Municipiului Târgu Mureș, str. Bărăganului nr. 5A, teren aferent 

construcției,  către Crețu Liana:  

Dl. consilier Papuc: -  La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.  

Punctul nr. 3 din ordinea de zi  

Proiect de hotărâre privind  modificarea H.C.L. nr. 73 din 30 martie 2023 privind 

aprobarea Studiului de oportunitate în vederea concesionării terenului situat pe str. Albinei nr. 15, în 

suprafață de 16.517 mp, aparținând domeniului privat al Municipiului Târgu Mureș, prin licitație 

publică, a documentației de atribuire, a prețului de pornire la licitație și a comisiei de evaluare. 

Dl. consilier Papuc: -  A existat la Comisia de buget un amendament, și anume articolul 1 

se completează cu punctul 3, care va avea următorul cuprins: Se modifică art. 4 din Hotărârea 

Consiliului Local 73 din 30.03.2023, astfel: se aprobă prețul minim de pornire la licitație pentru 

suprafața de teren de 16.517 metri pătrați, la valoarea de 1,2 euro pe metru pătrat pe an.  

Varianta inițială prima dată, amendamentul și după aceea varianta, împreună cu 

amendamentul. Varianta inițială. 

Cine este pentru? – 2 voturi 

Cine este împotrivă? – 12 voturi 

Cine se abține? – 4 voturi 

Varianta inițială nu a fost aprobată.  

La vot  amendamentul Comisiei de buget. 

Cine este pentru? – 14 voturi 

Cine este împotrivă? – 2 voturi (Muresan A., Papai L.) 

Cine se abține? – 2 voturi (Moldovan C., Pui S.) 

Și acum hotărârea împreună cu amendamentul. 

Cine este pentru? – 14 voturi 

Cine este împotrivă? – 2 voturi (Muresan A., Papai L.) 

Cine se abține? – 2 voturi (Moldovan C., Pui S.) 

(Nu a votat dl. consilier Kiss Z.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 14 voturi pentru, 2 voturi împotrivă și 2 abțineri.  

Punctul nr. 4 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a terenului în suprafață de 6,47 mp situat 

în raza teritorială a Municipiului Târgu Mureș, str. Luceafărului, nr.1, ap. 2, către Nagy-Szekely 

Magdolna-Reka:  

Dl. consilier Papuc: -  La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

(Nu a votat dl. consilier Kiss Z.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru.  

Punctul nr. 5 din ordinea de zi 
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Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a terenului în suprafață de 7,92 mp situat 

în raza teritorială a Municipiului Târgu Mureș, str. Reșița, nr.1, ap.4, către Nagy Melinda: 

Dl. consilier Papuc: -  La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.  

Punctul nr. 6 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind  concesionarea directă a terenului în suprafață de 5,20 mp situat 

în raza teritorială a Municipiului Târgu Mureș, Bd. 1 Decembrie 1918, nr.142, ap.2 către Miklos 

Ilona. 

Dl. consilier Papuc: -  La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.  

Punctul nr. 7 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a terenului în suprafață de 5,15 mp situat 

în raza teritorială a Municipiului Târgu Mureș, B-dul Pandurilor, nr.119, ap. 1, către Sfîriac Maria. 

Dl. consilier Papuc: -  La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.  

Punctul nr. 8 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind  modificarea Regulamentului local privind aprobarea 

investițiilor private și publice în domeniul urbanismului și construcțiilor în municipiul Târgu Mureș, 

aprobat prin  H.C.L.  nr. 6 din 28 ianuarie 2021. 

Dl. consilier Papuc: -  Au existat o serie de amendamente, o să am  și  eu unul pe care îl voi 

formula acum, care suna așa: La articolul 14, alineatul 1 se va completa acest articol, de fapt se va 

introduce în plus, după al doilea aliniat. Procent raportat la suprafața totală a parcelei.  maxim ½  din 

acel spațiu verde suplimentar poate fi de tip acoperiș verde, fațadă verde, parcări ecologice sau 

compensat prin plata unei taxe unice de compensare de 500 euro pe metru pătrat, calculat pentru 

suprafața de spațiu verde lipsă, până la atingerea cotei de minim 10% spațiu verde suplimentar, 

calculat la cursul de schimb BNR la data emiterii ordinului de plată.  

Este vorba de, la construcțiile  de tip rezidențial. Dl. Iszlai, vă rog. 

Dl. consilier Iszlai: - Dacă îmi permiteți, aș dori să citesc amendamentul formulat în Comisia 

de Urbanism. La articolul 14, alineat 5 din Regulament, ar dori să se elimine următoarea frază: “În 

cazul investițiilor care depășesc 2.000 de metri pătrați, aria construită a obiectului principal și maxim 

unul sau două nivele supraterane care nu se află în aria protejată construită a municipiului Târgu 

Mureș, Conform PUG Târgu Mureș în vigoare, se pot amenaja toate parcările necesare la nivelul 

solului”, și să se înlocuiesc cu următoarea frază: „În cazul investițiilor care nu se află în aria protejată 

construită a municipiului Tîrgu Mureș, conform PUG Târgu Mureș în vigoare, cu un necesar de peste 

5 locuri de parcare, se pot amenaja toate parcările la nivelul solului”; și restul articolului rămâne 

același. Mulțumesc!  

Dl. consilier Papuc: -  Mulțumesc și eu. Am înțeles că în Comisia pentru buget a mai fost 

un amendament al domnului consilier Papai. La articolul 14, alineat 1, suprafața utilă de 100 de metri 

pătrați se modifică la minimum 87 de metri pătrați.  

O să supun la vot varianta inițială, după aceea, amendamentul domnului Iszlai, după aceea 

al domnului Papai și după aceea al meu. Deci varianta inițială acum, fară amendamentele formulate 

de noi toți. 

Cine este pentru? – 1 vot 

Cine este împotrivă? – 11 voturi 

Cine se abține? – 6 voturi 
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Varianta inițială nu a fost adoptată.  

Amendamentul domnul Iszlai acum. 

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? – 1 vot (Mureșan A.) 

Cine se abține? – 

Amendamentul domnului Papai. 

Cine este pentru? – 8 voturi 

Cine este împotrivă? – 10 voturi 

Cine se abține? – 1 vot 

Amendamentul formulat de mine acum.  

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? – 1 vot (Mureșan A.) 

Cine se abține? – 

Și acum hotărârea împreună cu amendamentele.  

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? – 1 vot (Mureșan A.) 

Cine se abține? – 1 vot (Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată, amendată, cu 17 voturi pentru, 1 vot împotrivă și o abținere.  

Punctul nr. 9 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Art. 2 și Art. 3 al H.C.L. nr. 

262/17.10.2019 privind aprobarea cererii de finanțare și a cheltuielilor aferente proiectului „Extindere 

și modernizare clădire pentru amenajare creșă str. Apaductului nr. 54-56: 

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.  

Punctul nr. 10 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Art. 2 și Art.3 al H.C.L. nr. 

242/29.08.2019 privind modificarea HCL nr. 213 din 01 august 2019 de aprobare a cererii de finanțare 

și a cheltuielilor aferente proiectului „Școala de Arte și Meserii modernizare și reabilitare integrală 

ateliere-Liceul Tehnologic Gheorghe Șincai” 

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.   

Punctul nr. 11 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind încetarea aplicabilității prevederilor H.C.L. nr. 87/2018 

privind acordarea unor sume din bugetul local sub forma unor beneficii de asistență socială, pentru 

elevii care învață în învățământul preuniversitar de stat, clasele I - XII, din Municipiul Târgu Mureș, 

modificată și completată prin H.C.L. nr. 159/2022 și H.C.L. nr. 342/2022. 

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 16 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 2 voturi (Moldovan C., Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru și 2 voturi abținere.   

Punctul nr. 12 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 51 din 25 

februarie 2021 privind completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 398/18.12.2018 privind 

aprobarea Registrului local al spațiilor verzi din Municipiul Târgu Mureș, în sensul scoaterii din 

registru a unei suprafețe de teren situată pe str. Tudor Vladimirescu, nr. 6. 

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 17 voturi 
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Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 1 vot (Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru și 1 vot abținere.   

Punctul nr. 13 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare la 

Direcția Complexul de Agrement Weekend - instituție publică de interes local, cu personalitate 

juridică. 

Dl. consilier Papuc: -  aici, amendamentele comisiei de rbanism sunt cuprinse în varianta 

amendată depusă în comisie, deci este varianta care o avem în mape, da? 

La vot. Varianta inițială, prima dată. 

 Cine este pentru? – 3 voturi 

Cine este împotrivă? – 10 voturi 

Cine se abține? – 5 voturi   

Varianta amendată acum.  

Cine este pentru? – 16 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 2 voturi  (Papai L., Mureșan A.) 

Am înțeles că există o variantă amendată. Așa mi-ați  scris aici. Amendamente, nu varianta 

amendată. Bun, hotărârea. Da, am înțeles, e formularea greșită. Hotărârea  împreună cu 

amendamentul 

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 2 voturi  (Papai L., Mureșan A.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru și 2 voturi abținere.   

Punctul nr. 14 din ordinea de zi 

Proiect de  hotărâre privind organizarea evenimentului de premiere a celor mai buni 

sportivi ai anului 2022 din Municipiul Târgu Mureș:  

Dl. consilier Papuc: -  Am înțeles că se dorește... Domnul Jakab.  

Dl. consilier Jakab: - La punctul 14 solicităm amânarea materialului.  

Dl. consilier Papuc: -  Supun la vot  amânarea. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 1 vot (Mureșan A.) 

Hotărârea a fost amânată.  

Punctul nr. 15 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind  atestarea apartenenței la domeniul public  al  Municipiului 

Târgu Mureș a drumului public  în suprafață  de 1456 mp situat pe str. Paris: 

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 2 voturi (Papai L., Mureșan A.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru și 2 voturi abținere.   

Punctul nr. 16 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind aprobarea preluării și înscrierea în domeniul privat  al 

Municipiului Târgu Mureș a terenului  în suprafață de 21 mp din Târgu Mureș, situat în str. 

Constandin Hagi Stoian de la proprietarii Moga Cristian și Moga Roxana și  trecerea din domeniul 

privat în domeniul public al Municipiului Târgu Mureș:  

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.   
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Punctul nr. 17 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței  la domeniul privat al Municipiului Târgu 

Mureș a terenului  în  suprafață  de 114 mp, situat în str. Moldovei, identificat în CF nr. 27021 Târgu 

Mureș, nr. top 3732/1/1/1. 

Dl. consilier Papuc: - La vot, vă rog. 

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 2 voturi (Papai L., Mureșan A.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru și 2 voturi abținere.   

Punctul nr. 18 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind încheierea unui contract de închiriere pentru imobilul situat în 

Târgu Mureș, str. Bolyai nr. 3, județul Mureș  

Domnul consilier Tamasi: - La acest punct nu particip la vot. 

Dl. consilier Papuc: -  Am înțeles, la vot. 

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru. 

(Nu au votat d-nii consilieri Tamasi Z. și Pui S.)  

Punctul nr. 19 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Acțiune pentru Energie Durabilă și Climă 

(PAEDC 2030) al Municipiului Târgu Mureș. 

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 1 vot (Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru și 1 vot abținere.   

Punctul nr. 20 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind transmiterea fără plată din proprietatea Municipiului Târgu 

Mureș, în favoarea Direcției de Asistență Socială, a 3 autovehicule tip microbuz, Ford Nerabus, Opel 

Movano, Mercedes Benz, autovehicule care asigură transportul beneficiarilor centrului de zi din 

cadrul Direcției de Asistență Socială Târgu Mureș, la și de la centru, preșcolari și școlari proveniți 

din zonele defavorizate ale municipiului Târgu Mureș 

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.   

Punctul nr. 21 din ordinea de zi 

Proiect de  hotărâre privind darea în administrare către Serviciul de Ambulanță Județean 

Mureș a unor imobile proprietate publică a Municipiului Târgu Mureș, situate în str. Secuilor Martiri 

nr. 16. 

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? – 1 vot (Mureșan A.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru și 1 vot abținere.   

Punctul nr. 22 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între Centrul de 

Cultură și Artă Târgu Mureș și Universitatea Națională de Arte, în vederea desfășurării practicii 

studenților. 

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? – 17 voturi 

Cine este împotrivă? - 
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Cine se abține? – 2 voturi (Mureșan A., Papai L.) 

Hotărârea a fost adoptată cu 17 voturi pentru și 2 voturi abținere.   

Punctul nr. 23 din ordinea de zi 

Proiect de  hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții 

și a indicatorilor tehnico -  economici aferenţi obiectivului de investiţii    „Modernizare str. Posada”.  

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.   

Punctul nr. 24 din ordinea de zi 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor întocmite în etapa I „Nota 

conceptuală" și ,,Tema de proiectare” pentru obiectivul de investiții “Lucrări de reparații șarpantă și 

învelitoare, reabilitare tâmplărie exterioară, zugrăveli și vopsitorii exterioare la imobilul situat pe str. 

Gheorghe Doja nr.9” 

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? – 19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi pentru.   

Punctul nr. 25 din ordinea de zi 

Proiect de  hotărâre privind  atestarea apartenenței la  domeniul public al Municipiului 

Târgu Mureș  a terenului în suprafață de 1954 m2 situat pe str. Bolyai, nr. 5  și evidențierea 

construcției C1. 

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? – 18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru.   

(Nu a votat dl. consilier Kiss Z.) 

Punctul nr. 26 din ordinea de zi 

Proiect de  hotărâre privind aprobarea prețului negociat în valoare de  289.080 euro 

pentru achiziționarea  în proprietatea publică a Municipiului Târgu Mureş  a imobilului construcție 

C5 identificat în C.F. nr. 129302 Târgu Mureș, situat în Municipiul Târgu Mureș, str. Parcul Sportiv 

Municipal nr. 4. 

Dl. consilier Papuc: -Domnul Mureșan.  

Dl. consilier Mureșan: - Primăria cumpără o sală de bowling. Poate va fi transformată în 

altceva, dar în momentul de față este o sală de bowling. Eu stau și mă întreb. Unde vă veți opri? Pot 

să vă informez așa, prietenește, că există în Mall-uri locuri de jucat biliard și de jucat bowling care 

poate nu le-ați cumpărat încă. Biliardul este un sport destul de spectaculos și putem să vedem și la 

Eurosport  foarte mult biliard. De ce nu cumparați sălile de biliard din Mall? De ce nu comparați 

baruri unde se joacă Darts? Că și Darts este un sport unde se fac foarte mulți bani și există ligi 

profesioniste de Darts. Unde vă veți opri cu irosirea banului public? Sunt curios.  

Dl. consilier Papuc: - A existat un amendament al Comisiei juridice, și anume la articolul 1 

se modifică și va suna astfel: Se aprobă achiziționarea și prețul negociat în valoare de... (continuă 

articol, astfel cum e cuprins în proiectul de hotărâre). Pentru că inițial s-a votat înainte oportunitatea 

achiziționării printr-o altă hotărâre de Consiliu Local. S-a făcut comisia, s-a votat hotărârea, s-a votat 

comisia, s-a negociat prețul și acum aprobăm achiziționarea efectiv.  

Deci varianta inițială, prima dată după aceea, amendamentul Comisiei juridice și după aceea 

hotărârea amendată.  

Varianta inițială. 

Cine este pentru? – 2 voturi 

Cine este împotrivă? – 12 voturi 

Cine se abține? – 4 voturi 
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Amendamentul comisiei juridice. 

Cine este pentru? – 16 voturi 

Cine este împotrivă? - 2 voturi (Mureșan A., Pui S.) 

Cine se abține? – 1 vot (Moldovan C.) 

Dl. consilier Papuc: - Domnul Kiss, cum ați votat. 

Dl. consilier Kiss: - Pentru. 

Dl. consilier Papuc: Consemnăm 16 voturi  pentru.  

Și hotărârea împreună cu amendamentul. 

Cine este pentru? – 15 voturi 

Cine este împotrivă? - 3 voturi (Mureșan A., Papai L., Pui S.) 

Cine se abține? – 1 vot (Moldovan C.) 

Proiectul de hotărâre a fost respins. 

Dl. consilier Papuc: - Nu, s-au înregistrat doar 15 voturi, am nevoie de două treimi, deci 

hotărârea nu a fost adoptată.  

Regim de Urgență nr. 1  

Proiect de hotărâre privind aprobarea sumelor pentru finanțarea nerambursabilă din 

fondurile bugetului local a Municipiului Târgu Mureș pentru proiecte sportive pe semestrul II al 

anului 2023. 

Dl. consilier Papuc: - La vot. Dacă nu mi-a apărut, vă dau acuma, după ce votăm acesta. 

Păi am intrat în procedură. Eu am înțeles că ați apăsat, mie nu mi-a apărut. Da, eu nu-s pe fază, ăsta 

e adevărul. Da, eu am înțeles dar dacă nu v-am văzut. Bun, haideți reluați , dar eu sunt de vină că  e 

o eroare tehnică? Reluăm, ok. Opriți. Vă rog domnul Mureșan.  

Dl. consilier Mureșan: - Deci primăria a decis fix acum 10 secunde, acum 10 secunde, 

primăria a decis să cumpere o clădire inutilă cu 280.000 euro pentru Clubul Sportiv Municipal. Clubul 

Sovietic Municipal, o invenție kaghebistă, pentru că doar pe spatele tancurilor sovietice a venit la noi 

în țară această idee ca statul să controleze tot, inclusiv sportul profesionist. Deci acum 10 secunde ați 

plătit 280.000 de euro, iar acum dați 17% din suma aprobată, o șesime pentru cei care nu înțeleg, 17 

împărțit la 100 celor care sunt fraieri și au cerut bani prin concurs de proiecte, pentru că ceilalți, care 

nu sunt fraieri și au trimis e-mail direct către Zoli, Willy și Alex, ei primesc toată suma dintr-una. 

Asta ca să știți ce faceți. Știu că veți vota, știu că ați votat și banii, dar când mergeți acasă și vă uitați 

în oglindă, să știți că se vede. Cetățenii văd, Dumnezeu vede ,toată lumea vede. 

Dl. consilier Papuc: - Da, o mică remarcă. Hotărârea anterioară nu a trecut, că au fost doar 

15 voturi, erau necesare două treimi, adică de 16 și când  vă referiți la, între ghilimele „Zoli, Willy și 

Alex” nu știu cine sunt aceste persoane , eu cunosc doar viceprimarul György, viceprimarul Portik și 

primarul Soós. Așa este corect să vorbiți.  

Dl. consilier Mureșan: - Domnul Papuc. 

Dl. consilier Papuc: - Nu suntem la declarații politice....să ne respectăm între noi, vă rog 

frumos.....  

Dl. consilier Mureșan: - Să ne respectăm pe noi și să nu irosim banii ... 

Dl. consilier Papuc: - Eu vă spun Adi? 

Dl. consilier Mureșan: -Dar tocmai ați zis că a trecut hotărârea. 

Dl. consilier Papuc: - Nu a trecut. 

Dl. consilier Mureșan: - Eu v-am auzit. 

Dl. consilier Papuc: - Vă rog să ne respectăm între noi, că așa e corect și așa zice și 

regulamentul, cine nu respectă regulamentul.....Opriți microfonul, haideți vă rog. 

Dl. consilier Mureșan: - Domnule Papuc, să știți că cei care au primit email-uri, domnul 

Papuc, cei care trimit email-uri direct așa se adresează.... 
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Dl. consilier Papuc: - Deci, poliția ședinței, conform regulamentului, trebuie o respectați. 

Poliția ședinței o face președintele de ședință și există în regulamentul Consiliul dacă l-ați citi și nu 

ați face mascaradă aici formule de adresare, există formule de adresare. Da? Cu Domnul începe și 

domnul consilier Mureșan, vă spun eu nu, nu, nu, nu, nu, nu. Dumneavoastră, în momentul de astăzi, 

nu respectați regulamentul Consiliului Local, care este votat de noi, regulile de adresare și regulile de 

bună purtare vă îndeamnă să vă adresați cu domnul primar și domnul viceprimar și domnul consilier 

sau după...nu, nu. Da, ba da, nu,  vă rog nu vociferați. Eu vă spun. O regulă de bună creștere, cum 

sunt și regulile din..... Nu, nu, când vă adresați cuiva regula de bună creștere. Vă rog nu vorbiți peste 

mine. Nu puteți să mă înțelegeți nicicum. Nu, nu-i adevărat, dar nu. Dar nu mă interesează ce mă 

înțelegeți. Opriți  ședința, gata. Nu, nu,  până nu vă opriți oprim ședința, pentru că dumneavoastră nu 

puteți să faceți aicea mascaradă. Aici nu este un loc unde să faceți dumneavoastră mascaradă ca pe 

facebook. Faceți-vă live-uri pe facebook, faceți ce doriți, dar aici respectați regulile ședinței, pentru 

că vă zic și din ce cauză, noi toți vă respectăm pe dumneavoastră, dumneavoastră nu ne respectați 

,asta e diferența. Da, serios, când vorbiți așa peste mine, nu mă respectați! Nu vă dau lecții, eu vă 

spun ce zice regulamentul. Bun. Nu mă interesează ce credeți dumneavoastră, că e o mascaradă, e o 

mascaradă sută la sută dar nu despre asta e vorba .Este vorba despre cum vă adresați unor persoane 

care sunt colegii dumneavoastră. Nu mă las, pentru că eu conduc ședința, eu trebuie să restabilesc 

ordinea, a cuvintelor. Nu putem vorbi orice aici când suntem organul legislativ al municipiului. Se 

uită toți cetățenii la noi cum dumneavoastră îi luați la mișto pe niște oameni care conduc orașul. Ba 

da, da, dar nu, asta e realitatea dumneavoastră , fiecare are realitatea lui să știți, că-i subiectivă 

realitatea, realitățile sunt subiective să  știți. Nu sunt obiective cum credeți dumneavoastră, ba nu sunt 

subiective. Este realitatea dumneavoastră. Realitatea noastră poate e alta. Da. Deci dacă nu, dacă nu 

ăsta, oprim ședința. Serios! 10 minute pauză. Pentru că nu putem continua așa, până vă liniștiți. 

 

P a u z ă  

 

Dl. consilier Papuc: - Haideți să ocupăm loc, gata. Vă rog. Da, domnul Papai vă rog. 

Dl. consilier Pápai: - Bună ziua. Într-un stil mai calm, cum îi place domnului președinte o 

sa reformulez ce a vrut să spună domnul coleg. Deci eu de ani de zile spun că este greșită această 

metodă cum facem noi concursul de proiecte sportive pentru că ajungem la niște sume derizorii din 

cauza asta. Deci eu am propus de câteva ori să stabilim o sumă maximă care se dă prin concurs de 

proiecte și pe baza punctajului, toți care câștigă să ia 100% și cine nu se califică nu se califică. Așa 

ar fi cel mai corect. Gândiți-vă acuma s-au dat niște punctaje. Oricum, cine face un proiect sportiv 

cere cofinanțare. Da? Hai să zicem, cere 50 % .Pe baza punctajului, dacă primește 80 de puncte, 

primește de fapt 80% din ce a solicitat. Deci ajungem la 40%, iar acuma dăm 17% din acei 40%. Deci 

le dăm bani de țigară. Spuneți-mi, vă rog, cum se poate face un proiect în aceste condiții? Eu știu din 

partea celor care lucrează la stat totul e posibil, dar credeți-mă, în mediul privat tu nu poți să faci 

proiecte în halul ăsta, că aplici pentru o sumă și te trezești că primești 10%, poate 5%, poate 7%. Nu 

știi! Deci nu, haideți să schimbăm, cum s-a schimbat la proiectele culturale. Da, o să ia mai puțini, 

mai puțini o să primească bani, dar măcar o să primească tot ce au cerut. Mulțumesc.  

Dl. consilier Papuc: - Da, cu asta cred că se poate începe o discuție pe tema asta. Da. Deci, 

în stilul ăsta se poate începe o discuție și cred că există deschidere din partea tuturor să ajungem la o 

soluție echitabilă pentru toată lumea. Dar în acest stil. Așa că vom discuta cu dumneavoastră, bun, vă 

rog. 

Dl. consilier Pápai: - Asta, nu contravine că ce spune domnul coleg. 

Dl. consilier Papuc: - Nu contravine sigur că nu.  
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Dl. consilier Mureșan: - Că unii primesc 17 % din 40%, iar alții primesc 100%. Deci aici 

este ilegalitatea la care iarăși ar trebui lucrat.  

Dl. consilier Papuc: - Am înțeles , se poate porni o discuție în sensul acesta , nu e o 

problemă. Bun. La vot regimul numărul 1. 

Cine este pentru? -18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține?  - 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru. 

(Nu a votat dl. consilier Kiss.) 

Regim de Urgență nr. 2  

Proiect de hotărâre privind aprobarea sumelor pentru finanțarea nerambursabilă ( de la 

bugetul local ) a proiectelor de și pentru tineret pentru anul 2023.  

Dl. consilier Papuc: - La vot 

Cine este pentru? -18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține?  - 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru. 

(Nu a votat dl. consilier Kiss.) 

Regim de Urgență nr. 3  

Proiect de hotărâre în vederea aprobării sprijinului financiar pentru acțiuni ale instituțiilor 

de învățământ în baza concursului de proiecte pe semestrul II al anului 2023.  

Dl. consilier Papuc: - La vot. 

Cine este pentru? -18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține?  - 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru. 

(Nu a votat dl. consilier Kiss.) 

Regim de Urgență nr. 4  

Proiect de hotărâre privind aprobarea sumelor pentru finanțarea nerambursabilă (de la 

bugetul local) a proiectelor culturale pe 2023.  

Dl. consilier Papuc: - Domnul Mureșan, vă rog.  

Dl. consilier Mureșan: - Vorba lui Yogi Berra:  It's like déjà vu, all over again. Avem un 

déjà vu din nou, spune Yogi Berra. Și fix aici, pe scaunul meu in care stau acum vi s-a spus într-un 

mod foarte drăguț, foarte politicos, foarte glumeț, de către colegul meu simpatic, care poate nu e chiar 

așa de vulcanic ca și mine, vi s-a spus că nu este ok să trimiți oameni din primărie la Festivalul Ciorbei 

de Pește. Și acuma eu vă spun la fel, prietenește. Problema este nu atât sumele care se cheltuiesc 

pentru aceste deplasări. Problema este și costul de oportunitate. Dacă ai lua doi angajați din primărie 

și i-ai pune trei zile să se gândească doar la oraș, efectele ar fi mai bune. Vi s-a spus chestia asta cred 

că cel puțin de șase ani de zile. Vi se spune frumos, dulce, mieros. Nu mai trimiteți oameni în deplasări 

inutile. Si voi continuați să o faceți. Nu știu cum să vorbesc cu voi mai frumos, mai drăguț. Si eu vă 

rog, dragi stimați colegi, vă rog frumos, nu mai trimiteți oameni din primărie la Festivalul Ciorbei de 

Pește, la deplasări care nu aduc plus valoare comunității noastre. Vă mulțumesc că ați avut răbdare 

să mă ascultați. 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumesc și eu, domnul Kelemen vă rog. 

Dl. consilier Kelemen: - Mulțumesc foarte mult, ceea ce domnul Bălaș nu înțelege, adică 

scuze, domnul Bălaș ar înțelege, dar domnul Mureșan nu înțelege este că nu am vorbit despre acest 

proiect. Am votat despre proiectele culturale. 

Dl. consilier Papuc: - Încă nici n-am apucat. 

Dl. consilier Kelemen: - Nici nu am apucat să vorbim despre acela. 
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Dl. consilier Papuc: - Nu eram la proiectul acesta.  

Dl. consilier Kelemen: - Vorbeam despre proiectele culturale. Deci, ce sa zic? Mai bine nu 

zic nimic. 

Dl. consilier Papuc: -Less is more. La vot regim de urgență 4.  

Cine este pentru? -18 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține?  - 

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi pentru. 

(Nu a votat dl. consilier Kiss.) 

Regim de Urgență nr. 5  

Proiect de hotărâre privind finanțarea din bugetul local a indemnizației în valută pentru o 

delegație din partea municipiului Târgu Mureș, în vederea deplasării la Baja/Ungaria, în perioada     7-

9 iulie 2023.  

Dl. consilier Papuc: -Domnul Pápai,  că domnul Mureșan ați luat cuvântul pe punctul ăsta. 

Vă rog, domnul Pápai.  

Dl. consilier Pápai: - Am introdus o regulă, parcă ședința trecută.  E aici domnul Blaga, 

domnul Blaga? Domnul director executiv care are materialul? 

Dl. consilier Papuc: -Dar nu, domnul Trif, cel care l-a promovat, șef de serviciu, este aici.  

Dl. consilier Pápai: - Ok, deci eu aș avea o rugăminte așa, în semn de respect față de 

consilieri, ați putea să fiți un pic mai exigent cu aceste materiale? De exemplu, apare cursul BNR. 

4,96. Cu trei rânduri mai jos apare 4,92. 92 nu are cum să fie în 27.06. Deci ați făcut un copy paste 

dintr-un material, cine știe de când. Aici aveți cheltuieli, vorbesc în referat, vorbiți de cheltuieli de 

transport cu carburanți și taxe de drum 661 de lei, în material vorbiți de 800 și ceva de lei. Sunt niște 

amănunte care ne arată că puțin vă pasă ce iese cu semnătura dumneavoastră. Nu vreau să vă întreb 

cum ați reușit să calculați costul carburantului 661,05 lei? Ați luat în avans motorina sau cum știți, la 

precizia asta? Deci cred că nici Baba Vanga nu știe cât va costa motorina peste 5 zile. Mulțumesc 

frumos!  

Dl. consilier Papuc: - Nu știu, haideți domnul Trif dacă doriți să răspundeți, dar ar trebui, 

vă rog.  

Dl. Trif: - Materialul prezentat, ca si de altfel si celelalte materiale, se întocmesc, cu sprijinul 

colegilor de la compartimentele de specialitate, respectiv Departamentul de transport si 

Departamentul de contabilitate, în funcție de rezultatele care ne vin din partea direcțiilor de resort, 

acestea apar si în materialul, în proiectul de hotărâre de consiliu.  

Dl. consilier Papuc: -Am înțeles. Sunteți mulțumit de răspuns?  

Dl. consilier Pápai: - Cred că ar trebui să stați dumneavoastră în locul meu și eu acolo, ați 

dat un răspuns politicianist dar eu nu am înțeles nimic. 

Dl. consilier Papuc: -Exact, s-a pregătit. Trebuie să apreciem. La vot. Haideți!  

Cine este pentru? -13 voturi 

Cine este împotrivă? – 2 voturi (dl. Mureșan și dl. Papai) 

Cine se abține?  - 2 voturi (dl. Moldovan și dl. Pui) 

Hotărârea a fost adoptată cu 13 voturi pentru, 2 împotrivă și 2 abținere. 

(Nu a votat dl. consilier Kiss, dl György) 

 

Diverse 

 

Dl. consilier Papuc :- Domnul Șarlea, domnul Mureșan și se pregătește domnul Pápai 

Domnul Șarlea vă rog. 

Dl. consilier Șarlea:- Bună ziua, Mulțumesc! Desigur, este la diverse, dar vreau să înțeleg 

și eu ce se întâmplă cu colectarea gunoiului în oraș? Din nou aceeași problemă. Din nou, o să cer încă 
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odată demisia doamnei Andrea nu mai știu cum o cheamă, îmi cer scuze de la ADI Ecolect, pentru că 

așa ceva nu se poate. Adică, am votat în regim de urgență să asigurăm colectarea gunoiului pe o 

anumită perioadă de timp și ce s-a întâmplat cu acel contract? Eu știu că în lege scrie clar că se asigură 

90 de zile de la finalizarea contractului și în termenul acela trebuie să apară alt operator. Și ce se 

întâmplă aici? Adică zici că suntem în Vestul Sălbatic, deci chiar este, nu mai știu a câta oară. A treia 

oară se întâmplă această problemă și cred că este destul. Trebuie să se ia o decizie radicală în cadrul 

acestei asociații și cineva trebuie să plece de acolo sau mai mulți, dacă trebuie mai mulți.  

Da, si a doua chestiune. Noi am tot luat decizii prin Comisia de Circulație, dar vreau încă o 

dată să știu, asta vreau să știu de la A.D.P. ce demersuri au luat pentru transformarea străzilor Brăila 

și Mărăști în străzi cu sens unic. Câte oferte pentru sens dublu, câte oferte de la, știu eu proiectanți 

cei care trebuie să ofere servicii pentru A.D.P. ca această stradă să devină cu sens dublu  și să ne dea 

un termen exact sau, mă rog, aproximativ pentru realizarea acestei modificări în trafic. O spun pentru 

că de multe ori, cred că la mijlocul zilei se întâmplă foarte des ca pe strada Revoluției să nu mai poți 

să treci de benzinăria Petrom și stai și te uiți cum nu se mișcă traficul. Deci vă rog tare mult să îmi 

dați toate aceste explicații și să dăm drumul odată la această modificare. Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc :- Mulțumim și noi , domnul Mureșan. 

Dl. consilier Mureșan:- În contextul H.C.L.-ului votat la regim de urgență cu cei 17 la sută 

sume 17 la sută din 80 la sută din 40 la sută, cum spunea colegul meu, doresc ca în interval de o lună 

după ce se semnează contractele, Direcția de Cultură și Sport, să mă informeze câte asociații sportive 

au semnat contractul de finanțare cu primăria, dintre cele cărora le-a fost aprobată suma. Asta este 

prima întrebare pe care o am.  

A doua întrebare este către Direcția Școli. Am primit de la Direcția Școli informația cerută 

data trecută și le mulțumesc frumos pentru colaborare. Era vorba despre cheltuielile pe investiții și 

obiecte de inventar. Și am o întrebare referitor la două cheltuieli. Una este la pagina 29. Este un bon 

de transfer numărul 50 din 20 a  doua 2023. Aș dori să văd o fotografie cu obiectul respectiv și dacă 

se poate, un link sau o descriere a specificațiilor tehnice și la fel la pagina 21 a P.D.F.-ului pe care        

l-am primit este un bon de transfer numărul 51 din 20 a doua 2023. 

Din nou aș dori să văd o fotografie cu obiectul respectiv și ori un link, ori o descriere tehnică a 

obiectului respectiv.  

A treia intervenție care îmi doresc să o fac. Eu nu o să fiu atât de radical precum dl. Șarlea 

să cer demisia dnei. Toth dar pot să vă spun, nu eu nu o să fac așa, sunt eu mai prietenos azi. Tot ce 

pot să vă spun este că îmi trimit cetățenii fotografii cu gunoaie. Este pur și simplu la noi, aici, în 

Europa Centrală, este un dezastru. Avem aici la o asociație de locatari tomberoanele stau în 27, 

aceleași tomberoane le vedem azi dimineață, stau acolo. Nu uitați, că nu de exemplu, cetățenii care 

locuiesc în Dâmbu, ursul, doar un drum trebuie să treacă ca să ajungă acolo și simt ei atâta miros de 

gunoaie s-ar putea într-o bună zi să ajungă în cartiere, să se hrănească. Eu aș dori să aflu, domnul 

primar și șeful județean al U.D.M.R. sunt în Consiliul Director al ADI Ecolect și am o întrebare către 

domnul primar: aș vrea să știu dacă la nivelul ADI Ecolect s-a făcut o evaluare a performanței dnei. 

Toth și dacă s-a făcut o evaluare a performanței doamnei Toth să ni se transmită tuturor consilierilor 

locali, nu doar mie. Cred că toți ar fi interesați de aceasta. Dacă nu există o evaluare a doamnei Toth 

aș dori un răspuns scris din partea domnului primar: ce părere are despre performanța doamnei Toth 

și de ce dumnealui crede că doamna Toth face o muncă în folosul comunității noastre central 

europene? Vă mulțumesc!  

Dl. consilier Papuc :- Mulțumesc și eu ,domnul Papai. 

Dl. consilier Pápai:- Ok, deci să rămânem tot la gunoi. Problema cea mai mare este că nu 

există nici o transparență la Târgu Mureș. Deci, primarul din Livezeni a postat următoarele informații 

acum câteva zile. S-a câștigat licitația de către o asociere în data de 16 iunie, în perioadă de contestații 

de 10 zile, operatorul actual refuză să mai presteze și cetățenii sunt rugați să nu scoată gunoiul în 

aceste zile. Deci asta era de la primarul de la Livezeni. Livezeni, care este tot in zona doi, da? Deci, 

ceea ce eu nu înțeleg dacă primarul U.D.M.R. din Livezeni poate comunica în acest fel colegului lui 

de partid, primarul nostru de ce nu poate face la fel? Deci toată lumea tace și nu zice nimica. Ce am 

aflat eu, din alte surse. În 16 iunie s-a câștigat licitația în regim de urgență, care are termen de maxim 

18 luni. De două firme, unul din București și unul din Constanța. În 26 iunie, adică acum trei zile, s-

a semnat contractul și au termen de mobilizare de 5 zile lucrătoare, deci practic de săptămâna viitoare 
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ar trebui să îi vedem pe străzi. Domnule primar, domnii viceprimari, de ce naiba este așa de greu să 

comunicați aceste lucruri? Tot orașul stă în gunoi și nu știe ce se întâmplă. Aveți nu știu câți consilieri 

personali, nu știu câți comunicatori. Faceți niște poze profesioniste. Deci am văzut niște poze de la 

Zilele Târgu Mureșului de parcă ar fi fost făcute de artiști. E așa de greu să dați un comunicat de două 

rânduri? Vă place situația asta? Colegii de la U.D.M.R.? Că toți stați cu capul plecat. Vouă vă place 

situația asta? De ce nu iese UDMR -ul cu un comunicat? Că și județul ține de U.D.M.R. și orașul ține 

și ADI Ecolect ține de U.D.M.R. E așa de greu să comunicați? Nu, stăm în gunoaie și așteptăm și ne 

distrăm pe Facebook cu poze cu șobolani și cu gunoaie. M-am calmat. 

 Legat de A.D.P. Repet întrebarea, când vom avea stație de autobuz în fața hotelului Grand? 

Aș dori să primesc răspuns în scris că m-am săturat să tot întreb și să primesc răspunsuri evazive. Nu 

, eu vreau un termen limită. Revin, eu provin din mediul privat. La noi, la orice chestie există termen 

limită și responsabil și consecințe. Văd că în administrația locală nu există nici responsabil, nici 

termene limită, nici o consecință dacă nu se face ceva! 

 2.Când vom avea pista de bicicletă pe strada Libertății?  Și asta e votată de nu știu când. 

 3.A fost hotărârea Comisiei de Circulație care prevedea pe strada Margaretelor instituire de 

sens unic, mutarea locurilor de parcare pe partea stângă și amenajarea unei piste de biciclete pe partea 

dreaptă să avem continuitate de la Cocoșul de Aur aproape până la Weekend. Asta a fost acum doi 

ani cred. Acum doi ani s-a instituit sensul unic, restul hotărârii când se va pune în practică? Adică am 

ajuns ok, am înțeles. Sunt 300 de hotărâri ale Comisiei de Circulație care nu sunt puse în practică. 

Mai sunt și astea care sunt puse în practică parțial. Dacă tot ne apucăm, de ce nu facem până la final?  

4. Aș dori în schimb să felicit A.D.P.-ul pentru campania de colectare deșeuri inerte. De 

mult era cazul și s-a văzut, cel puțin în zona unde stau eu zilnic s-a umplut și s-a golit 

containerul. Au fost foarte operativi, sper să continue până măcar o să avem măcar o curte din asta 

unde depunem deșeurile inerte.  

Direcția Școli. Aș dori să aflu termenul la care elevii de la Gimnaziul Schiller și cei de la 

Liceul Șincai se vor muta înapoi în clădirile reabilitate. Un termen realist estimat, pentru că cel de 

septembrie 2023 la Schiller sigur pică. Eu cred că și la Șincai pică termenele în decembrie parcă.  

Și o ultimă chestie, legat de Direcția de Urbanism, aș dori foarte frumos să rog Direcția de 

Urbanism ca de acum încolo să scurteze cât mai posibil termenul pentru emiterea autorizației de 

construire, să zicem la maxim 3 zile lucrătoare. O să spuneți că este imposibil. Vă reamintesc că acum 

1 lună am făcut o interpelare la care am primit răspuns direct de la doamna arhitect șef. Eu am 

semnalat în după amiaza zilei de 25 mai o posibilă ilegalitate, iar în 30 mai s-a emis actul de intrare 

în legalitate, în condițiile în care în această perioadă am avut și două zile nelucrătoare. Deci din acest 

răspuns reiese că este foarte posibil. Deci, revin cu rugămintea ca toți investitorii, nu doar cei care 

realizează 16 nivele, să beneficieze de acest tratament și în maxim 3 zile să avem autorizațiile emise. 

Mulțumesc! 

Dl. consilier Papuc :- Mulțumesc și eu! Domnul Kelemen.  

Dl. consilier Kelemen:- Mulțumesc foarte mult, câteva probleme. O să ating pe scurt și eu 

problematica gunoiului, ca tot s-a arătat în direcția noastră și când domnul coleg Papai a zis că de ce 

nu a comunicat primăria sau județul sau ADI Ecolect pe aceasta temă, ca tot țin de U.D.M.R. Nu este 

neapărat adevărat acest lucru, dar că la Adi e clar că nu au fost angajări la U.D.M.R., dar în acest caz 

ADI a comunicat și în toate, toate ,deci toată presa este plină de informații de la ADI, cu detalii 

referitor la ,este , este și presa română și maghiară, și pe Punctul, și pe Zi de Zi și pe  Népújság , pe 

toate. Sunt acolo,  acum le-am verificat. Deci sunt de la ADI informații în acest sens. Referitor la, 

referitor la când s-a câștigat și cam la ce putem să ne așteptăm, a fost doamna director și în diferite 

emisiuni radio. Am auzit, unde a zis cam când ar trebui dat, când ar trebui dat deșeurile selective etc. 

etc. Deci situația este dată, cât de cât, îl cunoaștem. Sper ca, cât de repede să se întâmple acest lucru 

și nu cred, nu cred că în acest caz doamna director ar fi făcut vreo gafă mare. Nu. Nu văd unde. Unde 

ar fi această problemă? Eu am zis că presa este plină de informații care au primit de la ei. 

Comunicăm în acest fel domnul președinte sau? 

Dl. consilier Papuc :- Nu, vă rog, continuați.  

Dl. consilier Kelemen:- Am zis doar că informațiile există. N-au comunicat nici pe 

Facebook. Puteți să verificați că n-au comunicat nici acolo, însă informațiile sunt acolo și sunt primite 

de la ADI, dacă vă uitați în presă, deci nu putem să zicem că populația nu este, nu este informată că 
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ar putea să fie mult mai bun mă subscriu și sunt de acord cu acest lucru. Referitor la proiectele 

sportive, eu cred că ar trebui cumva și asta am discutat cu domnul Papai și în Comisia de buget. Chiar 

ar trebui să schimbăm metoda de lucru și în cazul proiectelor sportive. Eu cred că un exemplu foarte 

bun este modul în care s-a lucrat la proiectele culturale. Au fost atrase și experți din exterior. S-a făcut 

o selecție reală, o parte a proiectelor au fost finanțate și toate au primit finanțare sută la sută. Cam în 

această direcție ar trebui mers. Asta înseamnă, presupune să lucrăm destul de mult și intensiv pe 

ghidurile pe sport pentru anul viitor. Referitor la anul acesta, problema de bază ridicată este absolut 

corectă, deci 17% este un procent foarte mic în ciuda acestui lucru experiența zice că majoritatea 

asociațiilor semnează contractele de finanțare. O să vedem ce se va întâmpla anul acesta, însă aș ruga 

direcția de specialitate să vadă care sunt posibilitățile ca la rectificarea de buget din iulie să completăm 

sumele. 

S-a mai întâmplat acest lucru și ulterior, nu știu cum o să putem să facem cu proiectele care efectiv 

se derulează în această perioadă. Probabil că în aceste cazuri nu putem să intervenim, dar ar fi bine 

ca să completăm această sumă măcar la un procent care este mai simbolic, mai semnificativ față de 

acest lucru. Iar referitor la Comisia de circulație am mai cerut acest lucru, au mai cerut și colegii să 

există o suprafață online în care puteam să verificăm toate deciziile care au fost luate și stadiul 

acestora. Aș cere încă odată să existe cumva o suprafață unde măcar membrii comisiei să poată să 

verifice dar, evident, toți consilierii ar fi bine să aibă acces. Cum stăm cu aceste decizii? Fiindcă luăm 

decizii, ne punem suflet, chiar ne certăm, până la urmă ne înțelegem și lucrurile pur și simplu nu se 

întâmplă. Mulțumesc. 

Dl. consilier Pápai :- Domnul președinte? Procedural. 

Dl. consilier Papuc :- La diverse?  

Dl. consilier Pápai :- Da. Am impresia că ați trecut peste ceva, acuma nu știu dacă am 

încheiat ședința sau .. 

Dl. consilier Papuc :- Nu. Procese verbale,  

Dl. consilier Pápai :- Procesele verbale, am semnat.  

Dl. consilier Papuc :- Ok, eram acum pregătiți să supunem la vot, că le am aici pe toate 3. 

Nu am încheiat ședința, că mai avem încă vreo trei vorbitori. Supunem la vot așa: Procesul verbal al 

ședinței extraordinare de îndată din 24 mai 2023. 

Cine este pentru? -19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține?  - 

Dl. consilier Papuc :- Procesul verbal cu ocazia ședinței ordinare din 25 mai 2023. 

Cine este pentru? -19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține?  - 

Dl. consilier Papuc :- Și a ședinței extraordinare online din 6 iunie 2023.  

Cine este pentru? -19 voturi 

Cine este împotrivă? - 

Cine se abține?  - 

Dl. consilier Papuc :- Acum ia cuvântul domnul Moldovan. 

Dl. consilier Moldovan:- Mulțumesc, domnule președinte, stimați colegi! Încep prin a aduce 

felicitările mele sportivei Szőcs Bernadette pentru performanța sportivă extraordinară de care si eu si 

cred că si dumneavoastră și întregul oraș suntem mândri. Si voiam să fac o precizare si o propunere 

colegilor din U.D.M.R. care au promovat astăzi si au retras în același timp proiectul de pe ordinea de 

zi privind premierea sportivilor pe anul 2022. Să rectifice știu eu anul sau .. așa mai departe acest 

proiect și să aveți în vedere ca sportiva noastră să se regăsească în aceasta, în acest proiect de 

premiere. În altă ordine de idei, mi-aș fi dorit foarte mult ca domnul primar astăzi să fie prezent si să 

ne prezinte o situație privind a zilelor târgumureșene recent încheiate si ceea ce mă interesează pe 

mine cel mai mult: Cum este posibil ca un agent economic local, domnului Ignat Călin să-i fie interzis 

să își vândă produsele în cadrul acestui festival. Cum este posibil ca unui agent economic local să îi 

fie interzis acest lucru? În altă ordine de idei. Vin cu o informare. Nu știu dacă dumneavoastră 

cunoașteți aceste aspecte. Am preluat trei blocuri ANL pe strada Băneasa. De fapt, executivul a predat 

către SC Locativ, dar aceste trei blocuri A.N.L. în momentul de față, vă rog să mă credeți, cred că au 
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o uzură de peste zece ani, ca un bloc folosit de peste zece ani. De ce? Pentru că în aceste trei blocuri 

plouă, parchetul este umflat, geamurile termopan sunt într-o stare de degradare. Deci, recent, 

încăperile, în zilele de ieri și așa mai departe, plouă în apartamente și lucrările la aceste blocuri A.N.L. 

nu sunt de o calitate pe care noi o așteptăm. Vreau să vă aduc la cunoștință că toate remedierile acestor 

probleme vor fi în sarcina Consiliului local sau mai bine zis, se vor regăsi în bugetul local, ceea ce nu 

este ok. Aceste blocuri au fost recent preluate. Si nu sunt într-o stare, eu aș spune corespunzătoare, 

ca, virgulă chiriașii să locuiască acolo fără să investească minimul în ceea ce înseamnă parchet, 

geamuri, geamuri, termopane si etc. Vă rog si rog Executivul, prin SC Locativ, să analizeze foarte 

serios problemele care sunt acolo, pentru că ne vor costa aceste probleme din bugetul local. 

Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc :- Mulțumesc și eu. Domnul Șarlea. 

Dl. consilier Șarlea:- Da, mulțumesc, cred că domnul Kelemen mi-a răspuns mie la faptul 

că am cerut o demisie. Știți de ce a greșit doamna Thot? Pentru că nu este un bun organizator și este 

o cerință obligatorie pentru o funcție de conducere. Cred că am votat în regim de urgență de trei ori 

pentru continuarea colectării serviciului de sau asigurarea serviciului de colectare a gunoiului 

menajer. Și de fiecare dată au fost probleme, sincope în gestionare și organizare. Despre asta este 

vorba. Ceea ce se întâmplă astăzi că sunt, mă rog, astăzi și pe parcursul anului trecut, că sunt perioade 

moarte în care nu se ridică gunoiul. Este o problemă de organizare, iar compania care refuză trebuie 

să i se facă o reclamație la A.N.R.S.C. are obligația să continue colectarea gunoiului până la venirea 

altui operator și în mai multe cazuri am văzut că deși am votat în regim de urgență, ne-am confruntat 

cu această problemă. Mai mult, știind că de 3 ori se va finaliza perioada contractului, contract care a 

durat de fiecare dată patru, cinci luni, acești angajați ai ADI Ecolect, împreună cu conducătorul 

instituției trebuia să se organizeze, să fie pregătiți cu caietele de sarcini și procedura de achiziție să 

fie realizată înainte de finalizarea contractului. Deci cred că acestea sunt motivele pentru care această 

doamnă trebuie să plece din funcție. Nu am nimic cu dânsa. Este vorba de cetățenii care ne scriu, ne 

ceartă și ne aduc de multe ori acuze pentru defecțiunile apărute în gestionarea acestui serviciu. 

Iar legat de ce a zis domnul Pápai am și eu rugămintea ca la exact aceleași probleme să mai adăugăm 

pe lista solicitărilor către A.D.P. un studiu de piață pentru operatorii care vor presta servicii pentru 

deciziile noastre, pentru punerea în aplicare a deciziilor noastre în Comisia de Circulație. Pentru că, 

din ce știu eu, bineînțeles, administratorul drumului, în cazul nostru, municipiul Târgu Mureș trebuie 

să adopte o hotărâre de Consiliu Local pentru schimbarea unor sensuri în, pe anumite străzi, iar când 

vine vorba de modificări ale tramei stradale, piste de biciclete, mă rog, trotuare și așa mai departe, de 

asemenea, trebuie luată autorizație de construire. Da, ne dorim modificări în gestiunea traficului din 

Târgu Mureș pentru că este nevoie dar nu se fac toate acestea cu un aviz și cu o planșă care tot aud 

că nu există o persoană specializată să facă acea planșă. Nu. Trebuie o documentație mai serioasă. De 

aceea am cerut de atâtea ori să se angajeze specialiști la A.D.P., nu doar juriști sau economiști. Avem 

nevoie și de ingineri constructori. Mulțumesc.  

Dl. consilier Papuc :- Domnul Mureșan.  

Dl. consilier Mureșan:- Revin puțin la afirmația colegului nostru, domnul Kelemen Attila, 

că ar fi fost făcută o comunicare ok. Acum afirmația dumnealui este o părere sau o ipoteză,        s-ar 

mai numi și ipotezele pot fi întotdeauna verificate prin realitate sau prin experiment. După cum    v-

am arătat această fotografie, undeva în Târgu Mureș, la o asociație de locatari, oamenii și-au ținut 

gunoiul afară, fotografia inițială am primit-o la una din 26, 27, 29. Practic, oamenii nu aveau o 

informație foarte simplă când să scot gunoiul, când să țin gunoiul înăuntru. La asta se referea colegul 

meu Pápai că primarul Bányai din Livezeni, care întâmplător este inginer,  nu știu dacă are legătură, 

dar probabil că da. Deci inginerul Bányai din Livezeni a informat cetățenii : Vedeți în data de miercuri 

când o fi, scoateți gunoiul. Până atunci țineți gunoiul în curte. Și tot referitor la informațiile care ar fi 

apărut, haideți să vă arăt eu ce fel de informații avem în Zi de Zi. Chiar vă citesc pentru că este 

savuros. Zice așa, aste din 28, cred că da: „Conducerile asocierii Polaris M. Holding – Urban Grup 

Environment și a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară, au semnat marți, 27 iunie, noul contract 

de colectare al deșeurilor pentru Zona 2 Mureș. Frecvența de colectare și modalitatea de colectare a 

deșeurilor municipale generate de către utilizatorii noncasnici vor fi aceleași cu cele aplicate colectării 

deșeurilor municipale de la utilizatorii casnici. Ați înțeles nu? Când trebuie să scoateți gunoiul. Deci 

cam genul ăsta de comunicare profesionistă am avut noi de la ADI Ecolect in ziar. Despre aceasta 
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comunicare profesionistă vorbea domnul Kelemen Attila. Este pur și simplu, nici nu știu cum să mă 

exprim, că iară o să vă supărați pe mine. Dar ca să zic așa, mai ardelenește sau bihorenește, se sparie 

gândul, domnule, ce văd aici! Se sparie gândul.  

Dl. consilier Papuc : - Domnul Pápai ați vorbit. Acuma de câte ori ? 

Dl. consilier Pápai:- Am fost și nominalizat, de 3 ori am fost nominalizat. Fix 3 probleme 

mai am. 

Dl. consilier Papuc :- Haideți , scurt vă rog. 

Dl. consilier Pápai:- Revenind la urbanism și aș dori să întreb când vom avea un site al 

administrației locale la nivelul anului 2023. Nu de alta, dar deja direcțiile care au plecat în ghilimele 

din instituție au deja niște site-uri web proprii, mult mai în regulă decât primăria. Aici aș mai face o 

paranteză. Aș dori să le atrag atenția acestor direcții că trebuie să le facă și în limba maghiară și nu 

cu Google Translate. Deci azi am văzut de exemplu site-ul de la sere este foarte ok, numai că e mono 

link.  

Aș dori să întreb când se va utiliza semnătura electronică în cadrul primăriei, respectiv a 

Consiliului Local. Acum câteva zile în urmă am văzut o mapă de semnături. Era atâta. Și eu înțeleg 

că se respectă tradiția, expresia semnez ca primarul, dar mi se pare stupid să semnezi olograf sute de 

acte. Nu de alta, dar am avut materialul cu închiriere a Liceului Bolyai și am observat că la Biserica 

Reformată se folosește semnătura electronică la cel mai înalt nivel. Noi în primărie nu putem să facem 

chestia asta și mi-aș dori să primesc, asta am cerut și de la domnul Florea la un moment dat, raportul 

privind starea economică, socială și de mediu al orașului Târgu Mureș pe 2022. Cum scrie în lege. 

Mulțumesc!  

Dl. consilier Papuc :- Mulțumesc și eu. Domnul Jakab. 

Dl. consilier Jakab:- Mulțumesc. Referitor la retragerea punctului 14, care prevedea 

recompensarea sportivilor cu performanțe foarte bune, desigur, suntem în perfect asentiment cu 

dumneavoastră în ceea ce privește felicitările și recunoașterea pentru Bernadette, însă ea trăind în 

afara orașului, deși este în Târgu-Mureș la acest, în acest moment nu știu cum va putea Consiliul 

Local să o premieze în vreun fel, dar o să apară premierea sportivilor cu performanță în 2023, în anul 

2024 și poate se găsește o soluție. Până atunci, sportivii seniori care sunt din orașul nostru și prestează 

foarte bine în lume, situația lor este o problemă recurentă pentru că sunt foarte mulți sportivi originari 

din Târgu Mureș, care evoluează pentru cluburi din alte orașe sau pentru cluburi din străinătate. 

Seniorii noi avem sentimentul că sunt cumva lăsați singuri după ce, după ce trec de stadiul de juniori 

și cadeți, nu mai sunt atrași în cluburile private. Și aici noi credem un pic că aici este responsabilitatea 

cluburilor, așa cum se numesc de stat sau finanțate din bugete, din bugetele locale, ca să aibă grijă de 

acești, seniori care încă performează la cel mai înalt nivel și să încerce să susțină aceste valori în 

orașul nostru. Referitor la punctul 14, domnul Bereczki ne-a ajutat foarte mult și anul acesta în 

parcurgerea rapoartelor cluburilor sportive privind performanța din anul 2022 și s-au identificat un 

număr de 35 de sportivi care au obținut medalii de aur la competițiile europene sau mondiale, ceea ce 

este de trei ori mai mult decât a fost anul trecut. De aceea, preconizând același buget ca și anul trecut, 

sumele deveneau aproape de trei ori mai mici. De aceea am decis amânarea materialului pentru luna 

viitoare și sperăm foarte mult să se găsească resursele la rectificarea din iulie. Mulțumesc frumos. 

Dl. consilier Papuc :- Mulțumesc și eu! Nu mai sunt luări de poziții. Declar închisă ședința 

ordinară de astăzi. Vă mulțumesc! Zi bună în continuare! La revedere! 
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